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Dear participants, 

Welcome to the Eighth Spatial Computing Conference (SCC). Once you 

have finished registering and received your name badge and program, 

please head downstairs to the Gloria Room for coffee, tea, and a light 

breakfast. Today’s schedule is as follows: 

9:30 a.m. – Welcome Reception, Gloria Room. Meet other participants and 

discuss ideas about computing trends, industry innovations, and your hopes 

for the conference. Please sit at the table with the number indicated on your 

name badge. We will seat guests from different specializations together to 

offer participants a chance to interact with people working in a variety of 

fields. 

 

special     空間的 

computing  計算、電腦運算 

name badge 名牌      

 

 



2 
 

1100705 高中職生 英翻中短文翻譯 參考答案 

 

 

 

親愛的與會者： 

歡迎來到第八屆空間運算研討會。在你完成登記，並取得名牌和議程

之後，請前往樓下的 Gloria 廳享用咖啡、茶及簡便的早餐。今天的行

程如下： 

上午 9:30 - 歡迎會，Gloria 廳。和其他與會者見面，討論電腦運算趨

勢、業界革新，及對於研討會的期望。請依照你名牌上的號碼就座，

我們將會安排不同專長的賓客坐在一起，提供與會者跟各種領域的工

作者互動的機會。 

 


